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Betreft inspraak vliegroutes Lelystad airport 
 
Harderwijk, 1 november 2017 
 
 
Geachte mevrouw Van Veldhoven, 
 
Aangezien u sinds kort staatssecretaris van Infrastructuur en Waterstaat bent, ga ik ervan uit dat ik  
mijn zienswijze aan u mag richten. 
 
Allereerst wil ik aangeven dat de doorlopen procedure mij bevreemd. Ik verkeerde in de veronder-
stelling dat met de inspraakronde in 2014 het project was afgerond. Het verbaasde me dan ook dat 
de aansluiting op het hoge(re) luchtruim klaarblijkelijk hiervan uitgezonderd was. Het bevreemdt me 
des te meer dat door de inzet van de heer Alders de suggestie gewekt wordt dat er nog een vorm van 
inspraak is. Door het gebrek aan empathisch vermogen van de heer Alders is die suggestie van 
invloed echter in redelijk perspectief geplaatst, maar dat neemt niet weg dat routes ter discussie 
lijken te staan. Want morrellen aan de hoge vliegroutes impliceert dat de lage vliegroutes daaraan 
aangepast dienen te worden. 
 
Volledigheidshalve wil ik overigens aangeven dat ik tegen de uitbreiding ben van Lelystad airport 
ben. Ik ben van mening dat alternatieven, zoals verbeteren HSL trajecten om vliegverkeer te 
vermijden of het uitbreiden van Schiphol richting Noordzee, niet of onvoldoende zijn onderzocht. Ik 
begrijp echter dat dit een gepasseerd station is en het nu zaak is te reageren op hetgeen voorligt. 
 
In de commotie die is ontstaan rond vliegveld Teuge, is een alternatief voorgesteld dat uitgebreid 
aan de orde is geweest in onder meer dagblad De Stentor. Dit “nieuwe” alternatief borduurt echter 
voort op een reeds in 2014 afgeschreven variant, route A.  Hieronder ziet u de oude variant A  links 
en nieuwe rechts. 
 

       

 



Het mag duidelijk zijn dat beide afgebeelde varianten voor veel geluidoverlast zullen zorgen boven 
een aantal woonkernen en de Veluwe. Ik betwijfel of de minimum hoogte van 6000ft boven het oude 
land überhaupt haalbaar is in beide varianten, nog los van de vraag (en discussie daarover) of 6000ft 
boven het oude land niet veel te laag is. 
 
In onderstaande afbeeldingen is een deel van de tekst en een tabel uit het MER hoofdrapport uit 
2014 overgenomen. Daaruit blijkt dat variant B+ de voorkeur geniet boven A of A+ vanwege het feit 
dat woonkernen worden ontzien. In tabel 38 ziet u hoeveel ernstig gehinderden en slaapgestoorden 
dit scheelt. Mijns inziens is iedere vorm van variant A onbespreekbaar en ik teken, voor zover van 
toepassing in deze onduidelijke procedure, hierbij bezwaar aan tegen een eventuele keuze voor een 
dergelijke variant. 
 

 

 



 
Ik vertrouw erop dat u mijn zienswijze c.q. bezwaar meeneemt in uw overwegingen rond de 
definitieve vaststelling van de vliegroutes rond Lelystad airport. 
 
 
Hoogachtend, 
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